
Skolebestyrelsesmøde torsdag 8. maj 2024 17:30-20:00, mødelokale på skolen  

Tilstede: Jesper, Leise, Marlene, Martin, Dea, Janne (forældrerep.) Søren (medarbejderrep.) 
Rasmus og Dan (Ledelse og referat) 

 

REFERAT  

Mødeleder: Martin 

 

1. Opsamling fra sidste møde (to-do liste)                         Jesper 5 min 

Intet til referat 

 

2. Nyt fra elevrådet                                                                                     10 min 

Intet til referat 

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 

Medarbejderne: 

• Afgangsprøveperioden er i gang. De skriftlige prøver for 9. årg.er forløbet rigtig godt – 
8. årg. Har ”øvet sig” med terminsprøver. 

Ledelsen: 

• Vi har slået vores indskolingslederstilling op, så vi kan køre samtaler i juni og 
forhåbentlig ansætte en ny leder med start 1/8 2025. 

• Spirebørnene er landet rigtig godt på vores skole i år. God stemning og gode 
aktiviteter. 

• Vi er tilmeldt projektet Rabalder – et musikprojekt med bl.a. kulturministeriet og 
musikskolen, til næste år. 

• 9. Klassernes sidste skoledag er på fredag d. 16/5. – Punktet affødte en debat om, 
vigtigheden af traditioner og mulighed for at skabe disse for eleverne igennem hele 
deres skoleforløb. 

• Skriftlige afgangsprøver er netop overstået – perioden for de mundtlige prøver starter 
efter d. 16/5. 

• Juniormesterlærer – Åbent hus på Mosedeskolen i går. Der var flere elever og 
forældre fra vores skole til stede. Vi er spændete på at se, hvor mange elever der 
vælger denne nye kombination af skolegang og praktik fra næste skoleår. (8. – 9. årg.) 

Skolebestyrelsen: 

•  Spørgsmål fra ”Drop-in-forældremødet” for kontaktforældre; kan der blive lavet en 
liste over forslag til hytter, der kan bruges til forældrestyrede klassearrangementer og 
hytteture? 
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4. Nyt fra formanden                                                                                   Jesper 10 min 

Jesper har netop været til møde i trafiksikkerhedsrådet. Oplæg om ”Tryghedszoner” omkring 
skolerne i Københavns Kommune. Desværre oplever formanden ikke, at der er den store 
interesse for denne opgave i Greve Kommune. 

Næste møde er sommerafslutningen – vi holder fast i vores tradition med sommermødet hos 
formanden. D. 12/6 kl. 17.30 

 

5. Skolens økonomi og ”håndtag” at dreje på  Rasmus 30 min 

Rasmus fremlagde rammerne omkring skolens budget, som det så ud efter vores 
budgetopfølgning i april måned. – Vi var – hvis vi fortsatte med samme udgifter året ud, på 
vej til et underskud på ca. 1,2 mio. kr. 

Underskuddet skyldes primært overforbrug indenfor følgende områder: 

• Vikarkontoen 

• Skolens ramme 

• Det specialiserede område 

Skolens ledelse fremlagde en plan for, hvordan vi når et samlet nul på årets budget/endelig 
regnskab. Det kan formentlig ikke undgås, at der kan forekomme aflysninger af timer 
og/eller hjemmearbejde for udskolingseleverne m.m. hvis der skal spares på vikarkontoen. – 
SB havde en god dialog om dette og er bekymrede for, at det kan føre til aflyste timer i 
udskolingen. 

SB undrer sig over, at der netop er vedtaget en ny økonomimodel i Byrådet 
(Hybridmodellen). Hvor stor en andel af ”ekstraudgifter” fra det specialiserede område, 
dækkes fra den centrale pulje, der nævnes i oplægget til modellen? 

Planen for at nedbringe underskuddet indbefatter, at der ikke ansættes lærere for ca. 2 mio. 
kr. – hvilket svarer til ca. 4 stillinger. Denne underminering af almenomådet bekymrer SB – 
både i fht. sygefraværet og den samlede arbejdsbelastning for skolens personale. 

Formanden kontakter direktør, skolechef og formand for det politiske udvalg, med vores 
bekymringer. 

 

6. Krogård City    Rasmus 15 min 

Rasmus orienterede om næste skoleårs Krogård City. 

Rammerne vil være som vi kender dem. En uge med alle eleverne på værksteder, 
forældreaften/besøg om torsdagen osv. 

Personalet har et ønske om, at indholdet tones lidt anderledes, så vi bedre kan få plads til et 
fag-fagligt indhold – mere end ”SFO på speed” som nogen kaldte det efter sidste runde. 

SB glæder sig til at opleve de nye rammer/indhold, når ugen løber af stablen i uge 39 
september 2025. 



 
3/3 

 

 

7. Status på fagfordeling    Rasmus 15 min 

Rasmus orienterede om, hvor vi er i processen. I dag afviklede vi 2. fællesmøde, hvor vi 
skulle have løst en del ”knaster” dvs. fag-faglige timer, der endnu ikke er dækket. 

 

7. Nedsættelse af ny arbejdsgruppe: Tal pænt  Jesper 10 min 

Udsættes til næste møde 

 

8. Den specialpædagogiske analyse   Dan 10 min  

SB oplever, at Den specialpædagogiske analyse fylder en del på Krogårdskolen, men vi 
oplever ikke, at den har rykket specielt meget for vores børn. Vi mangler en 
implementeringsplan og egentlige mål for, hvad der skal være nået og hvornår. 

   

9. Ombygningen                                                                                         Alle 10 min 

Entreprenøren følger fortsat planen og vi forventer at de sidste lokaler afleveres d. 31/5. 
Skolen skal bruge noget tid på indretningen og vi forventer at være på plads til 1. skoledag 
(11/8). 

 

10. Eventuelt og arbejdsgrupper                                                                5 min 

Intet til referat. 

                                                                                                                                  

Kommende møder:  

Emner til kommende møder: 

Skal vi give eleverne mulighed for at forlade skolen i pausen? 

Tal pænt kampagne 

Budget 2025-2028 

Kontaktforældremøde 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre:  Malene og Mohammad 
Skoleløb: Mohammad, Søren og Dea 
 
H 12/6 mødeleder: sommermøde 


